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Beste  en ,
Dank nogmaals voor uiteenzetting van de voorgestelde wijziging op het
evenementenbeleid van afgelopen donderdag.
De burgemeester wil blijkens de brief en de presentatie van jou afgelopen donderdag,
een selectiecommissie instellen vanwege “schaarste”. Dit geldt enkel voor enkele 10-
tallen muziekevenementen, niet voor de meer dan 1.000 andere grote evenementen in
Amsterdam.
Wij stellen met de gemeente vast dat het aantal locaties klein is, maar tot nu toe lukt
het steeds om voor de aangevraagde evenementen een plaats te vinden, slechts een
hoogst enkele keer valt er een partij buiten de boot.
Gezien deze geringe omvang van het probleem, vinden we het middel van het optuigen
van een selectiecommissie onevenredig bezwarend. We lichten dat in bijgesloten brief
aan de leden van de gemeenteraad en het college nader toe.
Je gaf aan dat de (grote) onzekerheid die door selectie ontstaat, deels zal worden
gecompenseerd door meerjarenvergunningen. Anderzijds werd met betrekking tot de
meerjarenvergunning in de presentatie aangegeven dat daar juridisch nog zoveel haken
en ogen aan zitten, dat die mogelijk niet dit jaar of volgend jaar kan worden ingevoerd.
Je vroeg ons, als EVA, om met enkele mensen zitting te nemen in een club die gaat
nadenken over de criteria, het proces en de expertise van de leden van de toekomstige
selectiecommissie. De EVA ziet zich als de juiste partner in dit traject, omdat zij vrijwel
alle organisatoren wier evenementen het betreft, vertegenwoordigt.
Evenwel is de EVA niet overtuigd geraakt van de noodzaak van een dergelijk
zwaarwegend middel, wat aan de zijde van de organistoren, maar ook aan de zijde van
de gemeente tot een grote lastenverzwaring leidt. Ook meent de EVA dat de
tegemoetkoming, de meerjarenvergunning erg onzeker is, zoals door jullie zelf tijdens
de presentatie afgelopen donderdag ook werd aangegeven. De meerjarenvergunning is
ons bovendien al beloofd in de aanloop naar het nieuwe evenementenbeleid, als
compensatie voor (de investeringen die samenhingen met) de lastenverzwaring die het
in 2018 vastgestelde beleid in zich droeg.
Wij willen als EVA dus graag adviseren omtrent het proces, de selectiecommissie en -
criteria, maar stellen daaraan de volgende voorwaarden:

De noodzaak voor een dergelijk zwaar middel aangetoond, en middels een
weging met alternatieven wordt nagegaan of hetzelfde doel op minder
bezwarende wijze kan worden bereikt;
Bij gebleken noodzaak wordt overtuigend aangetoond dat er geen ander minder
zwaar middel mogelijk is voor verdeling, dan het in de ogen van de EVA
onevenredig bezwarende proces van de selectie;
De aanzienlijke lastenverzwaring wordt pas doorgevoerd als dit gelijktijdig
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mogelijk is met de invoering van juridisch houdbare meerjarenvergunningen.
We kijken uit naar je reactie.
Nog 1 vraag; zouden jullie de presentatie van donderdag kunnen rondsturen naar de
organisatoren?
Namens EVA,
Met vriendelijke groet,

https://evenementenvereniging.amsterdam/
signature_1166826270
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